
 

 

Verslag bestuursvergadering dd. 9 augustus 2019 te Woudenberg  
(CONCEPT) 

Aanwezig: Sandra Leidner, Leontien Bouchier, René Eckhardt (voorzitter) Yvonne Tuin (gast), Bernadette 
Puylaert (gast).  
Afgemeld: Willemien de Rooij 

 

1. Opening 

• Overdracht Leden administratie: Yvonne Tuin en Bernadette Puylaert zijn aanwezig in verband met de 
overdracht van de ledenadministratie. Yvonne neemt na ca. 9 jaar afscheid. Bernadette heeft gerea-
geerd op de vacature van vrijwilliger in het clubblad. Na overleg van de VOG (ACTIE) zal zij formeel wor-
den aangenomen. Yvonne zal de komende 6 maanden de ledenbestanden van de laatste drie jaar nog 
als back-up bewaren en na afstemming in april 2019 deze bestanden vernietigen.Rene bedankt Yvonne 
voor al haar inzet en reikt namens de vereniging het afscheidskado uit. Wij heten Bernadette van harte 
welkom en wensen haar plezier en succes in haar nieuwe rol. Vraag is of zij ook iets wil schrijven in het 
clubblad om zich voor te stellen (ACTIE) - tevens een oproep aan leden om wijzigingen door te geven 
tbv juiste gegevens ledenbestand. 

• Willemien heeft zich afgemeld in verband met een opname in het ziekenhuis. Leontien neemt haar ta-
ken als secretaris vanavond waar. 
 

2.  Verslag bestuursvergadering 26 maart 2019 

• Geen inhoudelijke aanpassingen. Met dank aan Willemien worden de notulen goedgekeurd. 
 

3.  Mededelingen en ingekomen stukken 

 
• Rene heeft met Johan gesproken over het door Johan uitgebrachte boek ‘ Spaniels aan het 

werk’ en heeft op een aantal punten op persoonlijke titel feedback gegeven (bijv. het ingeno-
men standpunt moderne trainingstechnieken). Er zijn geen afspraken gemaakt over het promo-
ten van het boek via de vereniging. 
 

• Tijdens de ALV van de Raad van Beheer zijn 3 leden afgetreden en 3 nieuwe leden benoemd. 
Het was een lange vergadering waarbij veel uiteenlopende onderwerpen worden besproken en 
leden standpunten in (kunnen) nemen, ook indien het een voor hun eigen rasvereniging om 
een niet terzake doend onderwerp gaat.  
 

• In zake het nieuwe coupeer verbod (invoeringsjaar 2024): in overeenstemming met de af-
spraak zoals gemaakt op onze ALV zullen Jan Luijendijk en Rene Eckhart een brief opstellen 
waarin onderbouwd gepleit wordt voor een uitzondering voor werkhonden. Deze brief zal ge-
richt zijn aan de Raad van beheer, ondertekenend door alle verenigingen die onder rasgroep 7 
en 8 vallen.  

 
• Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
4.   ALV april 2019.  
 
• Was goede vergadering, helaas zonder vertegenwoordiging vanuit de show. De notulen van de 

vergadering volgen nog (ACTIE Willemien) 
 
5.  Evaluatie Springerdag: 



 

 

+ Goed georganiseerd, precies wat we wil-
den qua omvang 
+ Positieve reacties, geen enkele wanklank 
+ Veel activiteiten die ook aandacht kregen 
+ Mooi terrein 
+ Presentatie van mensen die workshops 

leidde  

-/- Afwezigheid winkel 
-/- Geen show vertegenwoordiging 
-/- Geen toegang meer tot gegevens van 

RvB met puppy eigenaren ESS (leverde in het 
verleden via Springerdag nieuwe leden op)

 
Willemien en Leontien ronden nog even de documentatie af die als draaiboekje kan dienen voor 
een volgende keer (ACTIE).   

 
6.   Stand van zaken en plannen jubileum 2020 
 
• Er zijn geen reacties gekomen op de oproep in het clubblad (clubblad juni 2019; pag. 6) 

Janny van Stuyvenberg en Betsie van Felius hebben tijdens de ALV hun hand opgestoken om 
mee te willen denken. Voor een workingtest is er verder ook hulp vanuit de jachtcommissie. 
We spreken vooral onze zorg uit over gebrek aan coördinatie aan de showkant. We zouden 
graag een KCM willen organiseren met een internationaal deelnemersveld Rene gaat contact 
zoeken met mensen vanuit de show om te vragen of daar een voortrekker is om een dergelijke 
activiteit te coördineren (ACTIE). 
 

• Verder (staat los van jubileumjaar) willen we voor activiteiten een eerder besproken voorstel 
concretiseren: Leden van de vereniging kunnen een voorstel indienen voor het organiseren 
van een activiteit en hier bij het bestuur budget voor vragen. Leontien zal een opzet maken van 
een dergelijke aanvraag en stukje schrijven voor het clubblad. (ACTIE). 

 
7.   Incasso contributie (zie bijlage): besluit gevraagd 
 
• Leontien is benaderd door Clubcollect. Dit is een professionele partij die de incassering van 

contributiegelden kan verzorgen. Kosten komen neer op 450,- excl. portkosten facturen. Voor-
stel en opzet ziet er strak uit. Na aanvankelijk positief te zijn, zijn er toch een aantal punten 
waarom Leontien aarzelt: 

- Problematiek rond correcte gegevens leden (e-mail adressen, telefoonnummers) blijft. 
- Er is twijfel of leden wel zullen inloggen op een omgeving van Clubcollect om hun gege-

vens up to date te houden. 
- De strakke opzet met verhogingen bij te late betaling kan onsympathiek overkomen en 

past niet bij het karakter van onze vereniging. Yvonne noemt ook dat met de opslag bij te 
late betaling leden snel afhaken en bijvoorbeeld juridische actie via een incasso bureau 
geen zin heeft in het licht van de hoogte van de contributie.  

- We blijven met de puppyleden zitten die een aparte behandeling hebben. 
 
• De inning van de contributie 2019 ging om 333 leden waarvan 179 incasso, 80 via e-mail en 74 

via factuur. Twee jaar geleden betaalden nog ca. 200 leden hun contributie via factuur. Besluit: 
doorgaan met inning contributie in eigen beheer, volgend jaar weer evalueren. Bestuur is ak-
koord met volledig uitfaseren van de papieren factuur: alles per incasso of digitaal. Leontien zal 
hiervoor een mailing uitdoen naar de leden die nu een factuur ontvangen plus een toelichting in 
het clubblad. Tevens zal er een aanvullende actie komen om telefoonnummers en e-mail 
adressen compleet te krijgen (ACTIE). Ook kan een oproep in het clubblad komen waarin le-
den gevraagd wordt hun contributie voor 31 januari zelf over te maken. 

 
 
8.   Actielijst 
 
• Zie bijlage 
 



 

 

9.   WVTTK 
 
• Om de mutatie ledenlijst te publiceren moet nogmaals naar het aanmeldformulier (formulier dat 

kan worden gedownload van website en puppy lidmaatschapsformulier) gekeken worden: 
Nieuwe leden moeten hokje aankruisen dat ze instemmen met publicatie asp. lidmaatschap in 
het clubblad. Alternatief is dat we stoppen met het publiceren van deze gegevens en de statu-
ten aanpassen. Er zal eerst naar optie 1 gekeken worden (ACTIE). 

 
• Leontien vraagt aan Sandra of het blokje over opzegging lidmaatschap ook meer voorin kan  in 

het clubblad want deze boodschap lijkt nauwelijks binnen te komen. 
 
• Sandra vertelt in het kort over de springerwandeling op 28 juli. Kleine opkomst, wel heel gezel-

lig. 
 
• Leontien is naar de SJP in Haaften geweest (Spaniels en Continentale Staande Honden). Was 

goed georganiseerd, leuke en ontspannen sfeer (‘echt des Spaniels’). 
 

• Vorige vergadering is de vraag gesteld waarvoor het calamiteitenfonds in de balans dient. Er is 
niets hierover in de statuten of eerdere jaarverslagen terug te vinden. Vorige vergadering is de 
vraag gesteld of dit mogelijk ook te maken heeft met bestuurlijke en vrijwilligers (bij evenemen-
ten) aansprakelijkheid. Dit wordt afgedekt door de bij AON lopende verzekering.  
Sandra noemt dat dit waarschijnlijk mogelijke gezondheidsdoelen van de Spaniels dient zoals 
bijv oogonderzoeken, of testen bij nieuwe gezondheidsrisico’s. Bestuur kan zich hierin vinden. 
Er dient een toelichting te komen en voorgelegd aan de ALV (ACTIE) om willekeur on de toe-
komst te voorkomen. 
 

• Niet op 9 aug. in Woudenberg besproken maar telefonische toevoeging van Wllemien (10 au-
gustus): Zij heeft Helma van den Brink benaderd voorafgaand aan de Springerdag. Helma 
heeft toen aangegeven een bijdrage te willen leveren aan de activiteiten in het jubileumjaar. 
 

• Niet op 9 aug. in Woudenberg besproken maar telefonische toevoeging van Wllemien (10 au-
gustus): Willemien wil in sept/okt een bijeenkomst organiseren met vrijwilligers om ideeën voor 
het jubileumjaar door te spreken (ACTIE). 
 

 
 
 
 


